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Results of mterr.lm and oonmt. Iith peraons mppoaul SRS
to have information concerning Floyd snd Racchetti eet - L
out 4n this report., Ko information of definite nature -
obtained that Floyd bas been in Okla. recently. Beport of -
confidential informant this cese set cuts Mwn-lu

of Floyd by name of Latimer recently di h.lried ey ,
Sallisev, Oklshoms, -No indicetion ¥l té gga mml-- :

BYNOPSIS or FACTS:
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| REFERECE:  Report of Special Agent in Charge Brantley, dated &t Oklahana
City, Oklahcme 8-9-34,

Included in this report are the investigations conducted by
Special Agepts F. S, Smith apd J, M, 0'Leary and others of the Oklahama City _
office in connection with this matter, Special Agent 7. M. O'leary, working °
in the Seminole and Ada 'ricinity in ortorta to locate rloyd and Rncc.hatti.
‘reporta as rollwn. : o -

clen‘aylor of Iapamekn, Oklahoma was intarvinaﬂ by O‘I.oary ‘and

oevandneriff Fred Hunt of Tishomingo, Oklehema and stated that he met Adem Racchetti -

while in the Johnson County Jail at Tishomingo; that he met members of the -

‘Racchetti family when they came to ¥isit Adem, snd that sinece, he has frequented

bootleg *joints® in Coel Oounty for years; that in December, 1933, he met Adam

and e stranger, wham he tock to be Floyd, at “"French Mary's™ place in Coalgate;

that he asked Adam who the strangsr was and was informed that it was Floyd;

that he haa met an end noyﬂ at 'rrench llary a" on cevml omsim nncc
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then, the last occasion being about three woaks ago when the report was yp- .
eeived that Adem and Fioyd were drunk there; thet *Fremch Mary* Kerriel mas .
the woman with them et that time; that Mary is Adem's woman and travels with
them, Taylor says Mary Kerriel lefi Coalgate after Adem had threateaned Lester .
Estes, mantioned in the last report, and has mot returned; shat Mary has gone .
. away with Adem on trips before and that Mary writes ber mether, mnd her mother -
has previcusly %o0ld him when Mary sculd de expected to Peturn; that he bonom
from conversation with Mary's mother, that Mary is someshere in lLouisiena or
Detroit, Michigan; that he delisves that he can lnrn har Mt tembmts and
when she §3 expected to return to coalsato. - L .

‘Taylor is an ex-convict and a gambdler and booﬁesga:r «d a knowm
assoclate of the outlaw element, Hs is in dire need of money. He 1s ocut of
work and says he {s willing to do what he can to "finger® Floyd and Racchetti
for a consideration. He wes informed what the Division will do, Agent O'Leary
states that Taylor makes no wild claims, wants no mqney unless nooosm, ad
- gtates he can not say how long it will take him to obtain the desired informa-
tion., Inmediately after he was interviewed, he went to Goelpto and htends to
renain there until he rinds out samething definite, '

T L T

Buth Barls of Seminole, Oklahama, a prostitute who was formerly
friendly with George Birdwell and Floyd, was recommended to Agent O'leery by
C. C, nittaon, Special-Agent for the Carter Oil Company of Seminole, &s.being
able to furnish information concerning Floyd and Bacchetti, The Earls woman was
interviewed by O'Leary and atatesa that she does not mow Racohetti ad has not
seen Floyd for several months; however, she has entree to some places which
they are sajid to frequent; that she needs money aad will do 'whet she can to .
obtain the desired information, &She was et the home of Thelma Dixon at tha
time that Agent O'Leary conducted the foregoing interview, and he stated that
ho has not learned anything yst that the Xarls woman has picked up, This woman i¢
i3 thought can get information, and oantact wi:l.l be m.tntai.ned with hor. . -

Agent O'Leary learnmed that Sheriff Walter Clarke of Gonlsato ment-
1y sppointed A, H, "Poland® Dorris of Lehigh, Oklabama, the hame of Racchetti's
parents, as a special Deputy. Dorris is & miner, is well acquainied with the -
coa)l mining element and operations in that vicinity, the Racchetti femily end -

conditions in generam) at Lehigh, O'Leary interviewed Dorris emd he agreed to
do what he can to obtein information ooncerning Racchotti. as he, Dorru, 1ie
now out of work, In view of the fact that previocus iafomation has been obe -
tained that Floyd and Racchetti might hide out in the mine areas which have
besn abandoned, Dorris has egreed to check them at night, He will also keep
in ¢lose touch with old man Raocchettl,

On August 11, 1934, Bill Gaddy, Deputy Sheriff at Boldenville, Okla-
hora, celled the office and steted that he would like to talk %o an Agent of
this office on August 13th relative to same information he bad. Agent O'lLeary
interviewed Gaddy on August 13th, who stated that about three weeks prior

thereto, he had information concerning the whereabouts of Floyd, and that this
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information was given to Allan Stanfield, Deputy U, S, Karshal, Ace
Bloomfield, an oil pumper with the Phillips 01l Company, was the informant
of Gaddy. On August 10th, Bloomfield oame to Geddy and satid that the party -
who was supplying him with the information was ready to talk to a represen=- .
tetive of the Division, and that this party would go to & point lhora myl
was hiding out, Bloomfield was interviewed and stated that his informant .
is one T, T, Higginbotham who ran a mattress faotory at Semigole, and that .
all he, Bloomfield, imew was what Higginbotham had told him, Agent O'Lcuy :
interviewed Higginbotham at Seminole sho stated that about a year ago, ho met
Floyd at a place near Earlsboro, but has not sesn him since, He knows
Bradley Floyd, brother of the mibject, and 4s a lodge drother of Bradley.
About severz months ago, he, Higginbotham, went to Salem, Arkansas for the
purpose of buying a farm; that he looked over several pieces of property and
decided on a tract 0f land bordering on land cwned by Floyd's uncle with whom
he bacame acquaeinted, and 1t was through the uncle that he met Bredley Moyd
and Charles, He eaid he remeined st the uncle's hame for several deys and .
says although they did not mention Charles Floyd's visiting there; that he -
thought Floyd d1d stay there part of the tims, He has no other yeason for K -
believing this, He says that he will go with an Agent to Salem, Arkansas snd -
leave the Agzent and then go to the uncle’s home, whose name is Floyd, for a
visit and potify the Azent 1if Floyd 1s there. He says he expects nothing - -
unless Floyd 1s caught. He admitted receiving & letter froem Floyd's uncle
a few monthe ago, but said that it related pnly to the land he had purchased,

Agent Smith reports that of Sellisaw, Okleahoma, who
is being used as en informant, inform Judge lLatimer, brother-in-law
of Floyd, died et Sallisaw August 12th and was buried August 13th, dtut Floyd
412 not attand the funeral. latimer died suddenly 8 & personal
friend of Latimer and sald that a feow days prior to the death of Latimer, the
latter confidentially informed him that Floyd eppeared in the Sellisaw commn-
ity ebout three or four weeks ago, ecoompanied by two men driving a bg ear . -
and all were well dressed; that they remained dut a few hours; mot sven spand- )
ing the night, They are supposed to have oome from the direction of Fort
Spith and left going back in the seme direction; that Floyd bad gotten out of
the bank robbery recket and had a new one and was nmeking more money than in
the bank robbery gszme, A detailed description of the sar and license therson
used by Floyd was not obtained [stated that Tom Wofford of Sellisaw,
a brother-in-law of Floyd, oOperates a truck line between -Salljsaw and Fort R
Snith Jointly with e brother named Ben Wofford; that the Woffords apparently '
" . handle all the outgoing mail for the Floyds, teking it into Fort Smith md .
there depositing it in strest mail boxes, It developed from question:
hat the above information is based én theory rether than fact.
was instructed to keep his eyes open and report any information obtel

With reference to mention in a previous report of Mloyd's marriage
ard the fact thet he has a young child, E, L, Prye, Attorney at Muskogee,
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informed Agent 3mith thet his informant told him, Frye, taat the woman
Floyd married is one of the Ash sisters and that Floyd killed two of her -

brothers, and thet Floyd apd Adanm Racchetti wére at Coalgate sixty days '_g, o

ago and that they are hanging out with the "Degos™ {n that cammnity. .

said that Clyde Chmculate's partner is at{ll interested and will obtain cny B

information he san, as he is. duirous ot gatting any rm.m that might be
mtstandins for Floyd., . " _ . PR ‘,;_;u iv

: J. K, Hatkins ot near 'Eaakan, Clkla.‘nana, reportad to Agent &nith
that he had just returned from Arkensas with his boy who told him that whem
Boyd Ring returned to Oklahama scme time ago from Missouri, he said he had .
seen Floyd and that he heard a conversation between Boyd apd Bert Ring whils
eating supper ai their home conscerning Floyd; that he gathered from theiy
conversation that Floyd was keeping in c¢close touch with RBydy and ellegedly

sees her every few weeks., TYoung Hawkins t0ld his father that while Boyd Ring

never told him where Floyd is, he gained the fmpression that he is arcund

the Rings in Missouri; that -Boyd made the remark that the reason Floyd had
stopped coming ercund the Rings in Qklahama is that he has cbanged his hiding' .

place, Hewkina said that his son would keep in further oontact with the

Ringa, and would get all the information that he could, nnd beliom pouib].y

that he oan get something . that will be of walue,

Kention 12 mede in a letter from Assistant Director Nathan at
Oklahame City to .the Division concerning an interview had with Ben Butler of
the Oklehoama Ges and Electric Company, cancerning the temtative offer of
surrender made by Floyd 4in the event that he would not be turned over to the
Ghic enthorities, in which State he fears that he will get the "hot seat.”
The informants of Butler are not known to thie office, Nothing furiher has
bean heard from Butler, It 1s the opinion of the writer that e.ny‘thing in
this respect will not bo proauctiu or any ruulu. . L

The eonﬂdential 1n1'omnt voxking uth a wlnan in thls ease in
the vicinity of Sallisaw informed Agent Smith that subsequent $¢ the death -
of Latimer, brother-in-law of Floyd, Floyd's mother spoke 8o much of the

friendship that existed between Latimer apd Charles. $he informant stated

that the death of Latimer fnterfered somewhat with the plans that were under

way between him and his woman end the Floyd family. This informant has sud-

-

l’od.nssd.uy nisht L o
i 8-15-34 o

'ﬁe ﬂaited with Mre, ¥, a8 mich as Posibly and in 3alisaw went to sea
them ever day when we went to Town From Akins On Thursday we went To°

E. 7. & to Rogers thet is Chas- Aunt and To Jess Harcreaters another
aunt % uncle & as Fe Come Back By Rogers E. U, come by going to the
orciurd after some Peaches we hain't seen him since Sundey Eve- when we
Douzht the Jbiskey But he diin't talk Very Freely Sundey we stoped at
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S up to the house & we told him Aunt Liddie was waitiag supper on .

the orchard tnis Thursday Bve- & he come out to the car & invited

LICK T R

us and thanked him But the next en Fri- the Girl and Chas- piess ..
went up to eee E. W, & Beulas Baby 1t was only 3§ weeks 014 & we -

" badnt seen 1t and K, W, sk why I didnt came she told him X wes.,. - .

-, -
-

Fooling Bad & would come scme other time'that I was going to - (/A

; Barbecue @ Goat Set- morn- B. W, eaid he had to go to Town the nert’ W o

day on the majl car and Beula said you Better walk and save $hat . .
doller - that is what they charge so the Oirl spoke up and said she had
$0 g0 after some Gro- $he next morp- & would 'coms By & get him & save
him the dollar that sounded Ok, so I was Bulsey Barbecueing the Goat
the next morn- & at 8 o-clock the Girl went & got B, ¥, and they

"started sc She told him he c¢ould drive 80 he 444 they got started and

he started asking her where she was in november when he was up to Tulsa
loocking for her said Chas- sent him up there & he locked for a day &
a half looking for her that Chas- wented to ssée her she told him she "
guess she was in the Hospital that she was in Hospital about that time -
soid Chas- had hid that Rifle that Bill give bim up north of Tulea & .
he like to of never fournd it, speaking of Bill that wea ms I Give Cna

& Bran new High Power Rifle about £ years ago- that what he was speaking

" of so the subject was én & E, ¥, talked Freely But she never 414 ask him

a direet question on acount of the way he had acted Before Being so

clost mouth But it was the First time she had ever had him te hia self

he said something about diferent things regarding Chas- & never 414 ask
what Chas wanted to see her for or she never told him, he got telling

her about taking Chas- & Miller %o K., €, & he d1dnt Pick up any hiach
hikers t1ill he got Back in (kla she didnt ask him when that was Just let
Bim telk This is the Best way to £ind cut any thing from these folks .
Just let them talk & ask no quostions till we Bill in a little Better for
they dont talk Before one snother when there is & Bunch to gather- and we
know that, so shs got out at the Gro store & B. W.~ paid he would walk an
down to Lesleys she, told him to take the car & tend to Business that she
wasnt in no hurry he taken 4t went by his self to Lesleys & out to see
his Mother & eame Back & they started Back & she & him got to talking
eagain and she told him she wanted to see Chas, on scmething fmportent &
ask him if he could motify Chas- he told her he would try to 4didnt say

he could she never ask him one thing for this was the first time he had

“talked Free But . ¥, told he was going to Bradleys and ghe under stood -
. that his wife was going with him he never said any thing about going un '
" after she told him she wantied to ses Chas- so she told him she wanted $0 .

go to Seminole anyway and she would take him and his wife he zaid be was
going to leave his wife at Salisaw and sapeone might tell his wife that
he went with her & bhe didnt want to do any thing to make his wife aore

at the Girl that he would go with Wofford that is bis Bro-in-law part

of the way or Cach a Bus- so s:e ask him when he would Be Back & he said
ebout Tues or Jed= so shc went down that Eve- to get Mrs. Floyd & she
said some of her Friends was suposed to come after her from Clinton & take
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) ner up there & let her stay a'night or two with them Before they went
to California. So E. W, was going to leave unday & Mra, J, was suposed . - - .
10 leave 3at~ and 3at~ Perry latimer's mumt died Latimer is & mun & law -, .
Karied the youngest sis of Chas- Marie. So they didnt either one go and
Sun- ghey was getting ready for the funeral & Perry began to feel Kindly -~
-8ick said he was feeling Fainty & wes going down to Ceorges to got some = .
Icowater ahd some ane went down the Road in S0 of 40 mimites & found ‘h$m - :
laying in the road & they Picked him up & hs only lived ebout 10 mimtes
80 ever thing baes Been tore up since But the Girl has Been helping them
over way she can~ helped ther ciean up & wash after the Deaths & is Realy
in Good. last wesk Lrs, F., t0ld the Girl that 1if she sesn her mother to
find out whemlirs, Williems lived said she wanted to go up there told the
Girl that Chas- use to stay up there shan he wanted to so the Girl found
out and she lives up in the Cookson Hills, She Hasnt got to talk to
¥ra., ¥, aince the Death of her san & law- all the folks was there the ais
from near Okmulges come her name is Buby- there was 4 of the €Girls out at
Tom Woffords yesterday eve when I left & E, W, hie wife Xrs, F, md:a
neighbor woman so there was about 15 Kide & there wasnt any chance to talk
about any thing since last week E. W. Brought his Wifes suit case & 18
getting Hasady to make his trip the Girl might get to take him if she dont
she 18 going to take Mrs, ¥, to the Cookson Hills she t614 her she would
take her & if Mrs, F, kakea that other #rip we will Kpow that she is going
to Clinton which J didnt never bleave she mas going to Clinton no way for
the People would hafto eome & get her & Bring her Back it somld Be about
70 mi. the Two Trips Just to let her stay a couple of nights, That 4didn‘*t
sound right. Now the Girl & I has figured out if dh e dont get the news to
Chas that she will go see Buby & when she gets Back not lot them Know she
18 going & she can stay one might witk Ruby & when shke gets Back tell them
she has learned something to Cnas- Benefit & shs Just hasto see him or -
got & note to him & that will get Resulta she is going to do this iR, W,
dont oonect without using this, Thess Deaths realy slowed things up. But . -
it will Blow over in a few days & the Girl stayed at Woffords last night
vhee Mrs, ¥, i8 ataying I Will Probdly heve scmething when I get Back & will -
write you again in a few daye- hafto wait till I eoms to Muskogee ever time,
Am Very ancious for B, W, to Kake his trip will Probly Enow something when
he gets Back if he can find out any thing will any way know shether he is

. going to or ean contaot or mot.® - . - L, T

Lo
[ ) :

g On the afternoon of Augnst £Oth, the writer received a telephone e¢all
fram this informant at Fort Smith, Arkansas, at which time, he stated he had .
certain matters he desired to diecuss, btut that he ocould not recite them over
the telephone. 4gent Smith was instructed to immediately eontact the informant
at Fort Smith, which he did. Agent Smith reported late in the afternoon of -
August 20th that he had seen the informant, who said that since the death o
Latimer, the Floyd family has been more or leas upset, and it is the desire of
Floyd's mother to move into & house with Liery, the widow of Latimer, and the
informant was wondering whether it would be satisfactory for him and his woman
to move in with these people, that is to say, whether or nmoi it would be .
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agreeable to the Division for him to share the expense, Agent Smith was
Ansiructed to advise the 1nromant that such en arrangarent would de
entirely aatiatactory.

The in.romnt has nmtm lnothlr written rcpocrt 'hioh matu .
to the foregoing, md u en rollou - :

, K %nm mo - -;H _ “:_‘ B R
T o *” o
!La avery thins is getting Bettcr ltnoo tho natthl = hns.
Bean spending a lot of the time with Mrs, F, Marry wanted to move to
tomn since her Husband died & the Girl has Bean Hauling Marry around
Back & fourth %o Town & Marry & Mra, ¥, was wanting to move To Town
to gather as krs, ¥, was staying at Buths & thought she ocught to live
with Karry now, So Liarry was worrying about a Place to move & didnt
have the mouey to move on the Girl t0ld her that I was figuring on get-
ting in to0 something in or near Sallsaw and sugesied going in to gather
with Marry & hrs, F, & renting & house we thought that would Be the
Best way we could imow ever thing that was going on & that if it eould
Be done, natural it would Be the thing to do so she told arry {f it -
would help her any way she would help her rent a house thet I was gone
a lot of the time and would Be glad to have same one for her to stay
with that we Knew was alright so it Just muited Marry she satd {r E, VW, -
& Beula 44dnt move in with her & Mrs, ¥, that she would love to do that.
But they looked et & house & Mrs, ¥, said it wouldst do that they wouldnt
like 1t. So E. W, oouldnt sell his oil stove which he had to do if he
moved said he di{dn¢ have the money & scme one was stealing Marrys stuff
& she got in a bhurry to move & moved in Two Roams Sat- about noon we
d1dnt Enow {t would Be satisfactory until we taken it up with Mr, Smith.
or you~ 80 we let tham go ahead & move & they said that if we conld get
2 house that world suit we would all move in Togather so I told the Girl
that for her to tell them to¢ furnish the house & we would Pay the remt
which wouldnt Be much & we oould all eook togather so Mrs, ¥, said e
would like for the Girl to Be there as kiarry was going to work up tomn
in & eafe & worked from 5 FM to 2 AM & the night lew said he womld Bring
Marry home & said She 4idnt like that for she Knew Chas- was aliabdble %o
oome any mimte & she didnt want the Law messing around down there not
that ahe was afraid they would nrt Chas- Hut afrajid some one of them
would £ind ocut ecmething & notify acme other Law, said she wish the Girl
eould Bring Marry home at night to Keep the law from offering to and we
have it Just that way at thias time if we can find e house that will &o we
can all live to gather & Mr, Smith thought this would bdbe fine we fust
talked it over. But it may Be a few days Before we can get a house & we
didnt want to Be in to much of & hurry as they heve done moved in the To
Rooms & Mra, P. sald she Just Knew that Chas- was coming in in the next
few days the Girl is with kra. F. to night eshe ask her to stay said sbhe




AT AL s m b e A AT LT e e o e e o e s smy o

c® e f

mld be lonesoms as Marry us going to work, X, W, got Back Friday,

he A1dnt go to Bradleys at Earlsburow. he went to Cleviand with ‘!u
Wofford $o take aload of Peaches & stey in Muskoges Thurs-night sad

I was with him all eve- Sat-eve, But a0 many People Butting 4n asking -

him about Perrys Death we didnt set to talk any But I made & good hit
_Iithhimgot him so he jant so ahy about talking he isnnmnytmed

Boy & Very hard to get aquainted with & he dont talk much $o anyone-

we had e Family Reunion at Akins Sat- & Sun- I met some more of thenn
Two from Arkansss & one fram Bristow Okla, We are getting in to go see

all of thess Poople & getting their addresses as Mr, Smith said he wanted -
ever one of the Kins names in ever state ws could get there {s Plenty of
than ever where How Mr, Brantly I know you would like to hear samething
more important & you wouldnt like to any Better than I would But I would
like to Know what you think of this ebout moving in with them and eny
thing you will sugest will Be apreciated I thought this would ds & eineh ;
if nothing hapens- axd I dont see how any thing oould I will Bé in K
Miskogee Wed- or Thurs- that is my Plan now unless the Boy eomes in and

we dont know what we can do about that until it hepens- I hope I can go
with him if be comes in so if any mgestim tell Mr, anith I a.x‘pect to

sece him by middle of week,"™

"P3. if Chas comes in they have him a Place to stay 3 mi from a Roed

cers cant get in this Place at some indians place he can etay there es
long as he wants to without any ocost~ havant got the indians narp _
couldnt ask at this time,*® ‘ o

Agent 3mith has deen instructed to obta.ﬁ: as nﬁoh information as
possible concerning the other relatim of Floyd as mentioned in the raport of
the infommant. oo )

o S TRET Y

The informant reports that members of the noyd tmily are hard-
pressed financially; that they have no sutomobile and that good food is lack-
ing becauss of their poverty, He states that many times he and his woman, since
they have been econtacting these people during the past few weeks, bave bon@t

.g00d food for them and that they were very grateful for 18, Such reports, if

true, would indicate at least that 41f Floyd is making any money that the
mapbers of his family are receiving no benefits therefram, Such 'a situation .
is absolutely contrary to reports received in conpection with the family ties
in the past, for it has so many ¢imses been said that when Floyd was in the.
money that he supplied pot only the members of his family, but his friepds
with funds. Agent Smith is keeping 1n close contact with the Momnt.

Meztion is made in the report of Speciel Agent in Charge Blake at
Dellas, August 20, 1934, in this case of an interview with E., E., Beech, who
said thet Ruby Floyd is rumning around with Charles Dennison, a half-breed
Indian of Pawhuska. It is noted that L, Blake does not consider aeny stete-
ment made by Beech worthy of belief, The writer shares that opinion and knows
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for a fact that Beech is unrelieble and that so is his 0ld father-in-law,

ccmstook. Neither could be bolievad n.nder oath.

b e s - 'gu - mvaa‘n‘ ’j g m—

: A.sent T. ll. Birch vh.tlo roeenny i.n I'uhnm, mw. rweint
information to the effect that Ruby Floyd and her son, Jack Dempse

- are Tresiding next foor t6 U, S, Comnissioner John Psarsém, amd tha ;ﬂuﬂ 1-
.-_liungi.nthehmqontnthunamwt.hemoranlyhithﬁpup A

associated with the cmtlu olcnant. ,:3.{'-,‘;* AR ,._‘,. St - e "

VR T '. -~ \‘ - 2,.‘ -..‘A.. "

U, B, Deputy Marsha} S th Leahy of Puhnsh put lgent Biroh in L
contact with & man by the name of B4 Tinker, apn unrestrieted Osage Indian -
with quite a bit of money and & man who has traveled a great desal, Tinker
said that he met Ruby Floyd and had Dean out with her an seversl occasicns;
that when Ruby ceame to Pawhuska, ahe eame at the instanee of B. B. Beech and
that at the time ashe was penniless, and another reascn that shs oame to

. Pawhuska wus to escape service in a .suit brought in connection with a moving - -
-ploture, the money for which was advanced by the party who 1s £iling the mait,
Tinker stated that Ruby i{s now well supplied with noney and that shen he has

been out with her, she has not done much talking abous Floyd, but that Tnker
fesls that in aame manner, Floyd is contacting Budby and the boy, Tizker also
stated that & Bernice Murray, a niece of the present Oovernor Marray of Okle=
homa, was recently in Pawhuska at the request of Comstock, the attorney who
was trying to make a deal with the Governor relative to surrendering Floyd
to the State, Tinker states that it is his opinion that neither RFuby nar old
man Comatock knmow the location of Floyd, but that he bdelieves that Beech does
know it, Some credence ean be placed in all of Tinker's statements except
that one relaung to knowledge (L] tho part of Beech of noyn'a whereabouts.

o fon lugust 151;11, Agent Birch reported that & man by the neme of :
Straley, step-rather of BEarl Eno, informed him that Mrs, Streley had receved .
a letter from Earl Eno to the ortect that he was living in Pawmeka with ._,:-1..‘_
Floyd, Straley could not produce the letter, but claimed to Agent Birch he
hed read it, Straley was to go to Pawhuska that day and as Adgent Birch was
to be {n that vicinity on other matters, he pramised $o meet Straley in front '
of a trading post., ALAgent Hall was in the vicinity at the same time and with - -
Agent Birch wemt to the treding post to meet Straley who failed to show up. -

In discussing this matter with Agents Birch and Eall, I told them to be

. particularly wary of eny information emanating frem Farl Ino, -and recited to - ',

them the experiemce the Agents of the Kansas City office m with him m )
Little Rock gnd Fort Smith 1n oonneotion lith this matter. R

Deputy U, S, Karshal anith Leahy, Pewhuska, infarmed igmts Ha.u
and Birch that a man by the name of Mac Billingsley living near QOkeesa, is
supposed to have had some contact witk Floyd. Billingsley has dbeen in the
penitentiary in Oklahoma twice for murder, Leahy said he would help him ont
in eny matter. 4gents Hzll and Birch interviewed Billingsley., He stated that
sone time during the primery elections this summer, & man named Lermon of
Hoziny, Oxlahoma, came $o him end asked him to harbor Floyd and wanted to kupow
now mch meney it weuld take., Billingsley told Lermon thet be did not care

to do it, becaise of his family. Billingsley claims that he may be able to
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contact Floyd through Larmon, although be makes no definite pramises and
stetes he is not particularly interested in the reward, but would take it,

Agent Hall told him o see what he eould do and that he would keep in toneh - -
. with bim, Anything that Billingsley learns will be reported $o Deputy ‘U’. B, ,
, Marsbal Leaby who will report it to Ageits Hall and Birch, - Yt 1s mot thought . ...
7 that Pillingsley will be able to rui'nish Anything of any oonnqnme. NP A
On August 17th, !111 Ioody, tomer Deputy &er:lrt at Snluut, .
Oklahoma and for a time Poamaur at Akins, ctlled on Agert Hall at Tulsa,
He stated that he is the man that put Floyd ®ou the spot®™ at Bixby, Oklahoma |
st the time officer Kelley was killed by Floyd and Birdwell, He stated that
bhe had read recently in the paper that a reward was being offeared for Floyd,
Woody stated that while hé would eppreciate bdeing given an advance of cash,
he would go out on his omn end see what he could do. He plans on going to
-'Sallisaw and vieinity in econnection with various persons, graduwally working
back toward Muskogee. He was instructed to ocontact Agent Snith at’ the Balti- -
-more Hotel, Muskogee., Woody at the present tims 1s oo & Dairy famm, one and
one-half miles west and one-half mile north of Turley, Oklahoma, It appears
that Joody's name has boen mentioned in the past as deing able to produce some
information ¢oncerning ¥loyd, nt he bas bean unadle to ddeo, ... .- .. .

On August 16th, Eoward Dean, U. S, Ponitentiary &t Leavenwarth,
No, 33383, sentenced from Des Moines for euto theft, contacted Agert Eall at
Tulsa, Ee stated that in the city jail at Tulsa, where he was held for inves-
tigation for stealing & purse and released, he made the acquaintance or rather
renewed the 014 friendship of & man named m Dantels, Missouri Penitututy
No, 40986, and a fellow by the name of Coleman, Tmcsa men $0l1d him they were .
going to 8&111&9.1, Oklehoma to meet Floyd Satunday night, August 18th; that
" ¥loyd has now recoversd fram wounds in his arms and leg and thbat he is arrang-
ing to pull a *Job™ within the next ten days. He stated that Floyd mas 4o . . -
Sallisaw on the night of August 11th and that Floyd was hiding out thirty-five
miles from Salli{saw fn the country. The man Eay Daniels is alleged to have
done time in the Misaouri Penitentiary, In 1925 and 1986 with Floyd. Dean -
said that he would report anytking he learned to Agent Hall et Tulsa, laont
L. ¥, Chipman ealled from Little Rock on August Zlst and stated that Howard
Dean bad appearsd at the office there and said he was to mmke & connection with
sane one who might be able to furnish information concerning Floyd, end also .-
related that he had contacted Agent Hall ‘at Tulu. Agent Chipmen desired con= -
- fimmation of the meeting between Agent Hall which was given him, . It is not .
' believed that Dean oan produce anything. He appears to be '!nooehins" or
®shieeling™ rather than delivering mything or value,. _—

On Monday, August 13th, Asent Paul Haensen trcm 'I'ulaa, Oklehoma
informed the writer that Deputy Sheriff Glenn Lerkin at Tulsa had edvised him
that one Littlepage, & barber in Tulsa, had informed Larkin that & fria:d of
Littlepage, name unknown, had advised him thet asame suspicious persons were
frequenting a section of Osage County, north and a little west of Tulsae; thet

iitlepege and his friend went up to the vicinity of the bouse Sunday might,

of eourds, if offered and stated that he wants no momey odvaneed $6 Mim,” 7 : -
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dngust 12th, to loak the plase over and rouna nothing; that on the way back,
two new Chevrolet Sedans passed than, In one was a woman apd & man, The
a1 drove mith his left hand and held his right hand 4own es if_he wers hold-
ing @ machine gan end that this men answared she descripties of Mlayd. :Aittle-
| page was positive that it was Floyd, This oar was followed by tev mea iz ihe
" other Chevrolet Sedan, but Littlepage did 2ot undertaks w m who. t;uv vm.lg
be. Littlepage wis interviewsd by Agmut Hansen ar} regited thd foregoing.’ r-” L
@enn Larkin, Dick Gonnor, Sheriff ¢f Pewhuska, and Agemt Hansém weng, out . X
locked the country over in the vieinity of the house and ss a.result, dome -
Deputy Sheriffs end polies officers, together with lsents Hall, Bartin, B:lrch.
Fhinney and Hansen, made a raid en two houses. Hothing was found to indisate
anydody had been thers, and there was no one there at the time. There mas a - -
news item concerning this alleged raid which wae furnished the nuspapon by
soma member of the Sieriff's office or by the Polioe Department. - . .« =

= Attention 13 being given the yndevelcped lead in m- case ocn- - .
. ;tained in the report of Agent S, ¥. Hardy of Kew York, August 17, 1m mmat- -
‘ing that eertain mterial bo obtainod tm Sallint. ; -«-.._ M -7 ‘

- N

Lttantion is also beins sim to the lead contained 1n the Iotter
from Eansas City, August 17, 1934, and efforts are befng made at Tulsa to ascer-
tain sanetking concerning Bob Parker, Discreet fnguiries are alsp deing made - -
at Nowata, Oklahoma in connection with the doctor mntioned as om.ng a farm in
that vicmity. . .

Attention s also being given by the Oklehama City offics "i'o’—fho" """
matter contained tn the letter from the Los Angelu office, dntod lugut 16,
1934, reterrins te & man named landen o &mu, oo f. " P
I ‘oo ln.gust 1'?th Deputy tl. S, lhrshal inatin Pa.rks at l!ulkogu.
Oklahm malled that abeut a year ago, he was approached by a Mr, Combas dl.'
Wilburten, ‘Oklahoma, at which $ime, Combs aiked bim $f he were looking for -
Floyd, and Parks, of course, informed him then that he was not., Combs ton
Parks at the time that Af he ever desired eny infopmetion soncerning Floyd, ks . ..
0ould furnish it, Oomde ie a men spproximately seventy years old, slthough he
looks mich younger., He is a selesman for the Chevrolst ocnesrn at Wilturten - -
and was fomerly en officer and a wan who Parks states bears the reputation of .
- being fearless, Agent Smith went with Parks $o Wilburton and interviewed Gcnbl.
Conbs stated that Floyd,. Quring his sssosielion with mﬁnn, froquently hid -
out at the ranch of "Sis® Goodman, some miles fram Wildurton, .*Sis" focdmen - ?" :
“* 4s the widow of the late John B, Ooodman who was killed following @ bemk Tobbery
recently in Deldwars County, Oklahoama, Cambs said that he frequently saw Floyd
end Birdwell at the Ooodman house together, as at one time, he lived on & ranch
pear her place; that he reporied the presance of these two men to local officers
and endeavored to get tham to epprehend ¥Floyd end Birdwell, but could get mno
cooperation; that he subsequently determined to do all he could to get Floyd
¢sught, but that Floyd ceased his visits to her plece after Birdwell's death,
$o far as he ean determine, Combs says that he has a son residing et Owensville,

Twr N
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Missouri,- employed as @ pumper for en oil company; that tbis son motified
_bim in the sarly part of last July (1934) that Floyd end bis parter were

" theh &% Owensville and atopping at the homs of & Hr, Shoeklsy, .Combe says”
that he then proceeded immediately to Owensville and upon his arrival found -
that Floyd and his partner came to Shockley's hame July 1Bth and remined -
three dayas and hed been gone about twslve hours before he a.rrind, .$hat he
contacted Shockley, who 1s an ex-convic$; that both he and Suockley' boing .
Mnsons talked freely end that Snockley informed him that he Tirst met Flojd
through Birdwell whom he bad kriown for & long time; that during Birdwell's
lifetime, he and Floyd frequently dame %0 his place; that they would’ simply
drive up and spend a day or so and that he was afreid to refuse them shelter;
that since Birdwell's death, Floyd has frequently eome to bis place and
rested up for a fow days at a time; that Floyd and his partner, who is a
ahor$, dark-complexioned man, resembles an Italian, but speaks good English,
have been making his place about once each month for same time; that they
drove up to his place on the 12th of July end spent three days and nights
and atated they were going to make a swing around the circuit end into Okh-
homa, and would be back to his place in Septqnber. '

Combs stated that Shockley 13 ' famer, tut lives ip tows’ three
blocks scuth and east of the Post Office; that his, Comba*, son lives within
about four blocks of the Shoekley home; that Shockley bas, as a brother Mason,
proeised him thet he would notify young Combs when Floyd next appears there

and that his son 1s to eadyise him by wire and he expects to drive to Owens- o

ville immediately and endeavor to apprehend Floyd,

Combs atated that after receiving the fnformation from Shoekley
as to the direction Floyd took when leaving in July, that he amd his son -
followed in a oar end when they reached & f{lling station across the river -
from Jefferson City, Missouri, situated on the sast end of a bridge, that
they made inquiry of a Kr. Ruffneér sho operated this station end he informed
them that the two men answering the descriptions of Floyd and his partner

and driving & Chevrolet Coupe with Oklahome license, mumber unkmown, which is

the kind of car Shockley stated they were using, had abovt two hours prior
thereto been in the station, filled their car with gas and left; that the man
answering the desoription of Floyd want into the station and opensd his .
shirt and cooled himself off in fromt of an electrio fan and that he appeared
to be exceptionally hot. :Combs said thet he was unable to agein pick up the .

trail, Combs said that Shockley infomed him that Floyd had two machine guns,.:

.t

a high-powered rifle and a pistol swinging in a soabbard on the inside of the .

oar on esch side and one under the wheel, and that he also carried one on his
person, Comds stated that his son who lives &t Owensville 1s now cn a vidt
in Texas end would be at ¥ilburton -on Tuesday, August Blst, at which time, he
would meet Agent Smith for en interview.

Cormbs stated to Agent Smith that he met "S1a® Goodman a few days
ezo and asked ker if ste had seen Floyd recently and she said no. FHe said
thet he remarked to "3is" that he would like to see hic the next time he
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showed up and she statel that she expects him soon, Combs also stated to
Agent Smith that he has a brother-in-law living at Sallisaw who knows that e~
he wants to catch Floyd; that he received a letter from him recently cdvis-

ing that he had some good 1nromation and rmld be at lnbuﬂon lﬁonday oxr .= -j‘

Tuesday, August SOth or 8101:. BT . e

¢ '.

- Witk further rererence to the allegod ntimtiona nhmitted by A
Combs eoncerning Floyd's presence in Owensville, Missouri, Agent ﬁnith.

August 224, contacted Cambs at Wilburton and he stated that he had roce:lveﬁ L

1nrome.tion from e man whose name he dares mot furnish for fear of his being
killed, of two places where Floyd and his partper, mme unknown, ere mye %o
come within the next ten days, One of these places is alleged to be a ranch
owned by a man by the name of kcDonald end the other at a remote spring called
Dripping Spring., Both places are situated in a remote section south of
Wilburton in the mounteins, Combs related that a strange car was supposed to
have appeared ai the home of kicDopald about $wo weeks ago eonta!.ning two men,
who left the ocar hidden behind the barn and went in the direction of Dripping
Spring; that old man MeDonald, according to his informant, bas been carrying -
foocd to the two men until a few days ago, at whioh time, they left, tut are
axpocted to return within the next few weeks, Cambs said he received infore
mation of an euthentiec nature that Floyd spent last Sunday night at his
motherts houme at Akin, Oklahama (iirs. Floyd is not living at Akirn), end that
in his Jjudgment, there 1s no question about Floyd's being in Oklahoma and that
Floyd and his partner are the men old man McDonald bas boan barboring aml

feeding,

Auatin Parks, Deputy U. S. Marshal at Ihskogeo Ihoao home is
"filh:rton where he used to be Sheriff, has informed Agent Smith that there is
a still which 1s now and hes been operating in the vicinity of ¢1d mamn

McDonald's plece and that there 1s Bo likelitood of Floyd's shoring up tn-'m.

Conba informed Agent Smith that his son failed to show up at
Wilburton and that very likely he returned dfirectly to his haus in Owonsville
fran Texas, Agent Smith discussed at some length with Cambs the line-up at
Owenaville and Cambs appeared to have forgotten the details of his previcus
staetements made to Agent Smith and made many material changes in his stary.
Cambs said in the second econversation with Agent Smith that he was on a visalt .

-

{n the hame of his son at Owensville when he ineidentally met the man Shockley .

and they discussed their life histories end found they had both coversd a Igt

-of the same territory and knew mamy people in oommon; that he related his

experiences as an officer end that the conversation drifted to Floyd; that
Shockley then opened up, stating that he, Combs, mst be 0, K. @d ke related
the details of his knowing Floyd and of the letter visiting in his home and

of his recent stay there and of his departure twelve hours before he met Combs.
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. - Shockley is alleged to have stated that he d1dn't gi{ve a dam

Floyd robbed every bank in the United States, and thet ke mldgf contipue g
feed aml protect him, Comds now states that he &ces not believe that Shockley, "
under any eircumstances, would de & party to *fingering® Floyd.: -Ocmbs was . 3
asked by Agent Smith if his son had ever talked $6 Suockley in dommection: ::t'h
Floyd and he stated that all his son knows is ‘what h.o. comba. bas told him; "
that the son steted thet it is bis belief that Siockley would ngt harbor.any.
" eriminels and therefors refused to have anything $0 4o with shé mtter in. -any
way, It is Agent Smith's opinion, after & second conversation with Cambs, -
that he voluntarily brought up the matter of Floyd with Shockley and that
Combs left the impression with Shockley that he was a personal friend of .
Floyd and interested in getting in touch with him, Comds told Agent Smith - -
that he would write Shoskley about this matter and if he meim a reply, he
will show {t to Agent Smith, i

. It will be odbserved that both Shocklay and Oanbs are sa:ld to be
manbers of the Lasonic fraternity and should an Agent interview aaock‘l.cy at
Owansville, Miasouri, it might be desirable that he be a lhm

Agent Smith reports that when he last i.ntarﬂ.wod the conﬁdontial
informant referred to above, that the informant said that the old lady Floyd
appears to be momentarily expeeting Charles to show up; that she walks the
floor and observes swvery car that passes; that she has expressed herself as
believing that he will come; that the informant reaches the above conclusion
because he believes ¥ra, Floyd thinks that Charles will receive information
of the death of his brothervin-lew latimer and will ccme home,

Saturday aftemoon. Lugut J.Bth. lgent Ba.ll called tmm Tulsa ma
said that John Thurmond, & Police officer at Claremore, md.ahm, desired to
contact an Agent in Claremore immediately to discuss some information congern-
ing Floyd, 4Agents Hall end Birch immediately proceeded to Claremore and gon-
tacted Thummond, Be t0ld tham that he knew exactly where Floyd was located.
Upon interview, Thurmond stated that he had an informant in town who bad re-
ceived information that Floyd was to be at the home of one Jellisen on the

outskirts of towmn that night between nine and ten o’clock. Agente B L;‘I.D
.Hall made arrangements to talk to Thumond*s infomant who §
son

of Claramore, who told them that a friend of his 18 the father o
that this friend stated that on the day that. Frénk Delmar was picked up nsar
Claremore, Floyd had been at tha homs of Mrs. Jellison waiting for Delmar ma
that a gang of “"hoodlums®™ had been hanging out on &« part of the old Derickeon
. Ranch and that Fl sas out in the country hear Claramore and according to
the daughter of Irriend, Floyd was to come there that night in a
roadster or coupe, accompanied by one Dewey Butobinson, a bootlegger, and

police character of Claramore,

For the record, it should here be stated that on the day that the
Aicernts picked up Delmar near Claremore, Dewey Hutehinson was seen riding up
and down the road in an old Stutz eutomobile., He was arrested and shaken
dovn, tut no attention was paid to him. It is pot known that he actually

knows Delmsr or has any connection with Floyd,

.
»
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Agents Hall ani Birck on Seturday evening acquainted the writer
with developments &t Claremore end they ‘were instructed to obtain the
cooperation of some Police officers st Tulsa, which they 41d, and cover the
situation at Claremore, which wmas done untn n o'clock that night but

. thare were no developments. 7 - D TR ST

‘,:'_,,..'.-_ . -,,; "'»2‘.‘0'}""’;

: On Agust 19th. lsonts mruh and Hall mt to tho mishbor‘hood et
the Derfckson Banch and made oumercus discreet inquiries of the persons in
that vieinity.' They learned that the Beriekson Ranch {s JPpractisally adan- ,.
doned except the scuth end thereof at which Dlace the widower of the fomaer :
Mrs, Deriekson, Jess Hill, lives and that Hill is a worthless character anf
asacciates with thieves, bootle s and othera. He was int wed under va

the pretext
6 No other parsons were seen in the vicinity of theé Ranch amd there were

no circumstances to indiocats others had been there, John Thurmond, the
Claremore Police officer, was agein interviewed and seamed rather apologetic
to the Agents because nothing had happened the previous night and degan to
relate his 1 ioue places where Floyd might hide cut. He also ' S
stated that 8 a very talkative individual and 48 ‘inclined to
exaggerate, although thet wes pot the subata.nco of hia rmrks the pmious
night,
‘ It is Dot belleved that Thurmond possasaed any infarmaticn of . .. .. . .
velue, »

With reference to & letter from the Eansas City office, dated August
17th to the effect that” one Bob Parker thought to be from Tulsa might be aseo-
clated with Floyd. Agent Paul Hansen reports that Bodb Parker is not known to
Police officers in Tulsa, there is no record of him in the Identification
Bureau of the Tulsa Police Department; F. M. Melfillen in charge of the Na.rcotic
Divisicn of the Tulsa Police Department does not know him. John Evans, in . .
charge of the eriminal work in the Sheriff's office, dcea not kmow him, - :
Agent Hansen will contimue his inquiries at Tulem in an effort to obtain ome .
tnformation concerning this individual, The inquiry &t Nowata mentioned in
the lstter from Kansas c.tty I.'l.ll bo gim gttantion mnediatoly. L :

Spoc:l.al Agent 'r. M, Birch roports tha.t he has ohoeked turthor uth
reference to the whereabouts of Ruby Floyd and that she has gone to Tulsa,
Oklehoma with one lon ¥, Rainbow, & guarter Osage Indian-and that they are
traveling in a 1934 Terraplane Sedan bearing Oklahoma license No, 331-875, m:d
that this car is owned by Rainbow who resides at £06} Bast First Street,

Tulsa, Reinbow is an ex-convict. The place at BOG6Y Xast FPirst Street is a
cheap roaming house, Agents Hall and Birch have had this ear under surveillance
for severel nights, tut have not observed that any contact was mede with

Floyd or eny other person by these people, Reports in the past are that Ruby
Floyd 1s a prostitute and will take up with prectically enyone wao will take
care of her. Reports also indicate that she is not in touch with her husbend
and that be is not desirous of contacting her., It appears that the theatrical
venture entered into scme time ago by Ruby and her son has resulted in failure.
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mth reference to 8 letter fram the los Angeles office, dated
dugust 16th, to the effect that one R. R. Stockburger had advised that a
Yrs, Landon who 414 washing for his mother had infomatiaon from & nephew
¢f her® from Shewnes, Uklehoma to the effect that ®Pretty Boy”® Floyd was - -
1h that vicinity, in this matter, Agent R, K. Butterworth of thio ttﬂce Co
oonducted the ronawing mnatigat:lon at Shamo. e .-;,_ - :, -
O \, ‘ T
C Agent intorvieted Post Ornoe Inspector C. !. hu.mly at Sha-nu, :
Oklahcma on August 28, 1934 who examined the Post Office directory of Shawnes, .
Oklahoma and rurniahed dgent with the names end addresses af persons in that
eity med landon. The names and addresses are as follows: ;

L A

Hade Landon, Wife, Alice Landon =~ = ° 803 East 7tk Strest

Rusasll Landon, Wife,Florence Landon 203 Bast 7th Street
Landon & Son, Grocery Store ' B03 Bast 7th Street

Elmer Landon, formerly resided at 521 North Park Stree}, Sheawnee,
: and moved to Pearaon, Okle,, date of move no% given,
-Address for Elmer Landon and ufe, nams not 3lvon,
Pearson, Oklahoma, . ..

Pearson, Oklahoma {s located twentiy miles acuth of Shawnee. Okle- -
homa on Highway 18 and 1s in the center of an oil field, Mr, Zurmely advised
Agent that Hede Landon eand Russell Landon have conducted & grocery store in
Spawnee, Oklahama for several yeara and gre reputable citizens, Agemt ascer-
teined from the Reteil Merchants Credit Association that Elmer Landon moved to
214 North McKinley Streét, Shawnee, Oklahoma on August 11, 1934, ‘but that the
Association had no further f{nfommetion on Elmer Landon.

. Agent interviuod P, A Budd," Ghiar or Ponco, Shmee. Oklnh.oma
ﬁa.lter Mosier, Undersheriff, and D. O, Barton, Deputy Sheriff of Pottantmie -
County at Sihammee, Oklehama, who stated that they do not hwu !:I.mr Landcn nd
thtthemsmtbmmosmm&mn,&hhm.

Agent interviewed H, T, Ridgeway, ?oatmuter. Charles Hall, Lamber
dealer, J, M. Robbins, merchant, end ¥, L. Grimes, all of Pearson, Oklahcma,
who advised that they do not know Elmer Landon, and do not know where he lived
in Pearsom, Oklahoma or for wham he worked, Pearson, Oklahame has four stores
and a supply company for oll tie].d suppnes and serves un oil ﬂeld ncar ]
St. Loruis, Oklahoma, w T w:- . L L ‘:- e e ._- . ._ 4 e

""-- . Agent on his ratm to ﬂmmu, Oklahoma passed the reaidenne of
Eimer Landon at £14 North MoKinley Street, and observed a Ford Coupe in front
of the house with Oklahara license mumber 190822. Agent checked up thise
l{cense mumber and found that it ie issued to Fred M, Noe, Pearson, Oklahoma.

Chief of Police F. 4, Budd and Deputy Sheriff Barton stated that
they de not know Fred 1., Loe,

igent, without disclosing to Lir, Budd and M. Barton that the inves-

tizztion concerued "Pretty Soy" Floyd, requested them to secure informsticn
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coucerning the activities of Elmer Landon and thet if they observed eny-

vaing suspicious in his actions’ to report the inforration to the Oklaham :

cj'ty Oﬂicﬁ by telepm." u","‘ ‘-""_'!\:. _.v. '_ "_ B e iy f" "P'Q‘ "!" I’T" ;!x‘.‘-"“"""""
The bouse at 214 Eorth HeKinlsy Strést s in & thiskly setiled . -

neighborhood with no.chance to-park an mtanobno eaxgept:.an the street in .

L]

front of the house. Tae no.m 1s pa.tntod ;razte and ccmaiats of rm rooms
all on the first floor, - S AL -, ,,-' e --;.,,f

- ao“.n-_-_-,

Rumcra have boan mrrent in mnt.hs past thet probably noyd had
been in Pottawatomie County, of which Shamnee i{s ths County ssat. Ho defin-
ite information 18 or has bemn obtuinod to the effect that noyd hu been .tn
that County, _

l
Bereranco 15 made to raragraph two on page ten of thie report whioch
refers to an interview had by Agent Hall with Will Woody, former Deputy .
Sheriff at Sallisaw, On tbe night of August 234, Agents Frank Smith and 0. G.

Eall again interviewed Woody near Turley, Oklehoma, Woody 18 a former Daputy K

Speriff and ex-Postmaster in the Sallisaw sestion. Woody is the man who .. -
*fingered™ Floyd when Harve Kelley was killed i{n Tulsa County. Reports have
reached Woody to the effect that Floyd has said he was going to kill him and

in additicn to being desirous of the reward, Woody wants Floyd out of the way -

for his own personal sske, Woody 1s acquainted with Theodore Fallin, a young
boy ebout swenty-four years of age, who is a ball plaver going around to
various towns playing bassball and who knows Floyd apd hes known him all his -
life. Woody 1s very interested and says that he will make every effort to
obtain information as to the whereabouts of Floyd, end if possible, he will
*finger" him for the Division, He knows how to contact this office and Agm$s
Smith end Hell, Fallin said that he is certain that if Floyd is in Oklahoma

. he ean find ocut ebout 1% within e reasonsble length of time, e

Recently the wife of Special Agent Donovan Owens, who m tcnpor-
erily employed in the office of Dr, Kilton Surwell, stated that Dr. Survell

. had told her thet a patient by the name of 0'Dell to:l.d the dootor that he was

from the Sallisaw country end thet it had been reported to him that Floyd wus
the guard in the benk at Sallisaw and that every one in Sallisaw knew about
bim, 0'Dell’s address was given as 1223 North c-entral. Oklahm Gity.

. The eorrect name of thia individual 13 Howara. O'De‘.ll a.nd ha waa

1nterviewed by Agent J. B. Little, . ¥r. O'Dell stated that he is frém Sellfeaw

and has known Floyd for the past six or seven years, -Information eoncerning
Floyd'a employment as & guard at Sallisaw was obtained from an unknown indi.
viduel during & conversation on the street in Oklahome City, 0'Dell states
he will endeavor to determine the identity of this individual and furnish his
nere to the Oklahoma City office., 0'Dell believes this report to be fantastic,
But states thet he received information coneerning Floyd frem time to time,

e believes that he saw Flovd in Oklahama City about two months ago, tut is
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is not ecertain., Any other inforration received by 0'Dell will be furnished
to this office.

oase,

.,

- e ‘THE CKIAHOQWA CITY OFFICE will contime tts investigaticn of 'th!.s L
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Copy and Speocimens

7
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giﬁisﬁm of g]nﬁtﬁhg afion
. 3. Department of Justice
1516 FEDERAL RESERVE Bai'k FUILDIIE

KilSAS CITY, MISSOURI
AUSUST 24, 1924,

Director

Division of Investigaticon

Us. So Department of Justice

1001 Vermont Avenue, li.UW.

Washingten, D.C.

Deer Sir: RE: VEIRCL C.dl.IIJ..ER, with elieses, Deceesed;
RICEARD TaLLIANOGALATAS, with aliases, Fug.
I.0. #1201; CEARLES ARTEUR-FLOYD, with
eliasgses, Fuz. 1.0. £l184; ET AL
CONSPIRACY TO DELIVEE FEDER.L PRISUIER

There is transititted under seperate gover for the atten- e

tion of the Technical Leboratory a .45 celiber Colt'e asutomstic &,
nn - 4!

pistol, Governmept model, serisl number Cl2Z826. This pistol was v
brought to the Kensea City Office by ome B. %. Kirsch, Fizht Ratche
ren for the Bankers Fetrol, who resides at 1412 Centrel Street,
Apartment 207, Eanses City, Missourli. he related thet the gun in
question was turned over to him by a womsn acquaintence, whose name
he did not recollect. In thet connectlion, however, he sdvised that
should the Division desire he is in a position to locete this woman
for an interviex. -

A

Aecording to kr. ¥irsch this wozan left the gun with him
in order that he might sell same %0 one of tke membeys of the Bankers
Patrol. Ee expressed himself as hesitant to take any action with .
reference t0 the wespon until it hed been definitely mscertained
whether 1t was gtolen Government property.

An exazination of this plstol revesle thet while it is e
Goverrncent model 1t ig not thre property of tie United States, and
¢onsequently it is being transmitted to the Division in order thet
a test}bullet zey be fired erd compared with the bellistic epecimens
now o file at the Division wit: reference to this case. It is re-
quested that this pistol be returned to the Ksnsae City Office after
an analysis has been made,

— et A —

TN o . 2/
RECORDED Yery truly yours, {‘6’ J.“? / 7' Fe -ﬁv[ aL

& . : .
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1616 PEDXRAL RESERVE BALY BUILDING
N ‘ ¥4!.5A8 GITY, KISSOURI
AUSUST 25, 1934.

2% 0= 3,3
- 'f‘} - "L
- F T R - ﬂl'ﬂowh Of Uh S'i'mi“iUJ
: o SR Wbr..x;.:ﬂ 2 ‘334 'M"
=10 Special Agent in Cherge . » S AUG 7 1

LI , Detrolt, Michigen . ‘I* *»,-‘ o snc srmmm WATICE ;
_,“‘_:ﬂ-f‘_,t’;‘ *_'/ 2 :;: . - .'_- W - SN - - ‘“"I - . *
({z ?:'@9 @"" 9ir: e £y i i{ LFE

"'.’w = —‘-S E:_ . N

AW TR VI IR RE: VERNON C. MILLER, utb .llun. nomnc
SRLNTR e RICHARD D\LLMARSGALATAS, with alleses, Fug.

gt S F 1.0, #1201; CHARLES ARTEURCYLOYD, with .n.m. ]

Mug. 1.0. [119‘: BT AL
CONSPIRACY T0 DELIVER FEDERAL PRISONER

On August 14, 1924, Speeial Agent B. L. an. of the
Chiougo Office, during a eonversetion with Speecial agént X. C.
Epear, of this office, telepbhonically, sdvised that Special Agent .
in Charge Larson had had conference at the Chicago Offioce) regard-
ing the advisadility of filing e oompleint agalinst Vivienilatbie,
Bow serving in the Federel Detention Fars at Kilan, Xiobigan, . ... . .- . . -.
cherging ber ap a eonspirator iv conneotion with the attempted
delivery of Frank Nesh ip the instant oase. 1t was understood
froz the conversation hed with Agent Suran that you deaired sueh
a complaint ae a means of forming a besie for en interview with = "~
Vivien Lathble since such might place her in a psyecbologlicsl mood
for a successful interview with ber, and, further, that the eomplaint
would be usel as o Jdetaiper in order that she be held fore longor )
Pperiod of time then might otherwise bo the eave., '

-

'l'blephonie eonuruuon with Nr, Newdy, in the mumm.
by Specisl Agent k. C. Spear wus had, end pursusnt thereto the
Pivielion's letter of aAugust B], 19..4. wee received at tho Eansap clty
Office, » oopy of 'bioh was furnished to yore, .. oL, e _

There are snclosed berewith certified oopy of euphint
sworn to by Special Agent K. C. Spear, togetber with warmnt bear-
_ing the non est return of the United States karshal at Kanmsas city.
' Kissouri, these papers having been exocuted op August 25, 1954, -

" before Unitod Stetes Commiseloner Ceorgs D. Beardeley at Fsnsas City.. -
The compleint cherges that Vivian Mathis on or about June
16, 1933, eonspired with Louie Stacci, Frances kikulich Nesh, Richard
T:llms e Geletas, and others, to violate a lew of the United States,
nemely; that they would ceuse the release of a Federal prisoner,
Frank bhesh, who wes ther and there in legel custody of the attorrey
Genersl of the United Statee. Overt acts are mentioned in the eom-
pitint es follows: Thet on June 16, 1922 Frunces Likulich Kesh made
e lons dAistence telephore ecall from Fot Springe, Arkanses, to Louils

. e .
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- to kensas City, kissodri., Ko Oovert acts on the part of ‘Vivian

Mathis ere known to this offioe with rupoot to. thn hlhu m- aix ChR

cpi ncy. ) ] o ..

. 1In the event that it lhonld hcm Guinbh h hol.d a’®
hearing ob the inatent process, you are advised that Special Agent
Je E. Brenaan, of the St. Louls Office, can produce photogrephs of
latent fingerprints, which impressions be secured at the residence of
Yernon C, Killer, Kansas City, Kissouri, edout June £9, 193Z, and
which be »il} idenury u idantlcal with the’ ringorprlau of nﬂn
. Mathis. -, A SV PR

u .
i

" It may slso be stated that ire. Erle u. gmith, 6623

Edgevale Roed, Kansas City, Missouri, can testify that Vivien Mathis .

~yronided at 6612 Edgewele Rosd with Vernon C. I':lller ae of Nine 18 7
and 17' lguuo

ko record will be made public at Kansas City, Missouri,

regarding the jespuance of the proocess for Vivien Mathkis as 1t is .

deemed advisable that same bde held in uorooy and the Unltod statu

COmIaaionar hal ngnod to do tbl-. D ) RN

)
P

< ‘The ebove proceu s anthoriud by uslshnt United Statoa_b 2

Attorney Randsll ®ilson, end be authorized that um be bandled in

smu. at Chicago, I111s0ts, and that on :m u. naa. nom ‘*--.;j_-‘_ .
. Btacci made & long §istence telephone call from Chicago,: numu » j.- B

Lo ;

the manner shown berein. ) oy e el

This process 1s deing forwarded direet to you in order that
proper action may be taken Iin the investigation at Eilan, Michigan,
and that the detainer may be filed, as directed in Division letter
of August 21, 19i4, The process is forwarded direct in oxrder to .
obﬂate any pubnc record or pubno!ty. o .

s V : . "..: #-’-- -'_ --:5 _‘_?:.L::“_, -t

AR . ‘Please’ adviu the innaas City Orﬂeo prompuy u m
%, ection taken with respéct to the abave. . .l S

hry truly yours,

Rv BO Kf;'n'iﬂ':
SPECIAL ASENT I CLARGE
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e —ry ¢ e b . From: UNITQ
’ 1934.

To: ___ Director
____W¥r. Hathan
—__M¥r. Tolson
___ Mr. Edwards
. Unit Two
—_Unit Four

__ Files

ction

el Files Bection
ent Bection
Clerk's Office

__ Identification Unit
___Statistical Bection
____ Technical Laboravery
____Mr. Deaderick
- Mr, Joseph
- Nr, Listerman
——Hr. .Loit
—Mr. Lowmdcon
— Mr. McKee
. Mr, Newby
. Yr. Richmond
— Mr. Smith
—_Miss Gendy
. ¥rs. Kelley L
____Washington Field Office
____Stenographic Pool
___ Becretary
____ Correct
— Re-write
____ Re-date
See me
Send file.
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Bisision of Inbestigedion Mr. Cinng . g
) M Airtinhmen L
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% Wy C'd'tv PP P
1616 Federal Reserve Bank Building Me. CowiV . e
Ksnsas City, Missouri My, EOWares ........
. August 22, 1934 (ST 7L, Oup—
M, HAPO. reerrinne
- - - M. KOIR . eovesareemonn
Mr, Lapter e veeers
Mr, Fuinn. . iererer
£"n semum...V/
PERSONAL & COIF 'TTIAL ] r. Tamm ...} ...
LA D ;‘i N "
ST N AR
Director REOOM
Division of Investigation &
U, S, Department of Justice INPEXYD
100} Vermont Avenue, N, W, [C i
WBShington. Do c. . .'. . ." .,' '-'? N & ‘- .‘_'_ ,
L N A SR 2 L
o it 2/ Y
Deer Sir: RE: VERNON C, LOLLER with eliased, deceased .,

RICH/ARD TALLMANYGALATAS x;i iagae =, .
FUGITIVE, 1.0+ #1201 FLE 24 Tgéﬁ}
CHARLES ;RTHUR FLOYD with alieses -l :

FUGITIVE, 1.0. #1194, ot @) . . ./Y/
COISPIRACY TO DERLIVER FEDERAL PRISUILR

Y AT i

This will confirm telephone conversstion hed by me on August 20,
1934, vith Mr, Newby -of the Divisicn conceming* who 48
of the opinion thet he can obtein wvaluable information cdncerning the
wherezabouta of Floyd,

only for the days on wi:ich he is employed, called at this N5
office, after first talking to Special Agents H. E. Andersen and W, ¥,
Treinor, end wes intervievwed by me, He states thet be wus born and hee
lived most of his life near Bolivar, Missouri, and is acqueinted with the
brother of Adam Richetti who resides at that point. He indicetes e rether '
close knowledge of the conditions in thet section and is of the opinion ~.
thet velusble informetion concerning the location of Floyd can be odbtained
through his ceontacts in end around Bolivar, He elso irdicetes that he has
knowledge of a girl, the widow of one of the Young brothers, who it will o
be recslled were impliceted in the killing of & nmumber of officers near
Sprinzfield in 1931 or 1932, states that he knows that Floyd "
has been intimete with the Young womsn e&nd states that on one occesion, )
sbhout eighteen months ago, he observed Floyd in company with this woman
and followed them from Springfield to a point about fifteen miles away,
wnere the perents of the Young woren resides At that time he we2 uncble
to be definite in his identification of Floyd and before he could teke eny
esction to ceuse the epprehension, Floyd left the vicinity., He further

uriks DESTRUTED

Auvizl T~ ‘_.j 2
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aedvises that one Frank Pike, connected with the Springfield, Missouri,
Police Depertuert, has requested he cormmunicate with him and indjcated
thet he hee good infarmetion concerning Floyd and 'antsd to
work with him on ft, In this connection advised thet Plke

does not care to diwulge his informetion other members of the
Sprincfield Police Department, but will work with
W rurther sndicated thet he hed a number of contects in other

locelities in Miesouwri and eppears entirely confident that he can obtain
resulta in the event he is able to meke an investigation throughout that
portion of Missouri in which he 18 well acquainted,

doea not wish any sdvance of funde, but states that
he is not in a position to finence an investigation, He desiree that en
Agent of this office accompany bim on his inquiries and ise willing to
cooperate in this regerd if his expenses can dbe paid, He would, of course,
be interested in eny rewerd w-ich might be paid in the event Floyd should
be spprehended through his efforte,

I, ss well as Agents Andersen end Treinor, &m rether fsvorably
impressed with My information obtained from those who are
acqueinted with is that he is coneidered entirely honest and

reliable

In eccordance with eauthorization contained in your telegram of
Auguet 20, 1934, arrengements are being made whereby Agent Andersen will
accomnp leaving Kanpas City on the efterncon of August 22,
1934, Fhas indieated thet his leeds mey require investigstion
in Northern Arkanses and Eestemn Oklahoma, I am authorizing Agent Andersen
to proceed into those states if considered necessary or desireble. While
it ie not possible to accurstely state the length of time which will be
required in order to follow out this angle of the investigation, I em of
the opinion that it should not consume more then a week, The Division

will be promptly sdvised of any developmentis,
Yery truly yours,

s
R. B. NAM’
Special Agent in Charge.

REN:B

¢c » Oklshouwa City
Little Rock

62-760Q
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3. 8. Depariment of Justice
1616 FEDERAL RESERVE BANK BUILDING
KaliSaS CITY, KISSOURI
AUGUST 25, 1934+

Director

Division of Inveatigaetion
Us S+ Department of Justice
1001 Vermont Avenue, Ne We
Waskington, D.C. ’

Deer Sir:

RE: VERON C<ns1:XMLFault xmlns:ns1="http://cxf.apache.org/bindings/xformat"><ns1:faultstring xmlns:ns1="http://cxf.apache.org/bindings/xformat">java.lang.OutOfMemoryError: Java heap space</ns1:faultstring></ns1:XMLFault>